

End of Tenancy Cleaning

Our end-of-tenancy cleaning service is thorough and reliable, ensuring that your property is pristine and ready for the next tenant. From the kitchen to the bathroom, living spaces to bedrooms, we tackle all areas with attention to detail, leaving the property spotless and appealing.

Whether you're a landlord preparing for new tenants or a tenant aiming to secure your deposit, our end of tenancy cleaning service is a detailed cleaning service to ensure your property is in the best possible condition at the end of a tenancy agreement.

SERVICE SCOPE OF WORK

- Bedroom wardrobe, floor, skirting
- Bathroom Mirror, Toilet gap, Bathtub, Shower screen, Shower head, Toilet Vanity cabinet, Basin, Faucet, Wall tile, etc.
- Dining room and living room, floor skirting, plug, TV, fan, dining table, chairs, etc.
- In-unit corridors, balconies and balcony doors, balcony railings, ceiling fans, etc.



JIEMEI
HOUSEKEEPING
洁美清洁公司

Condo	Price
Studio	From \$188
1 Bedroom + 1 Bathroom	From \$250
2 Bedrooms + 2 Bathrooms	From \$348
3 Bedrooms + 2 Bathrooms	From \$388
4 Bedrooms + 2 Bathrooms	From \$468
5 Bedrooms + 2 Bathrooms	From \$568
Above 5 Bedrooms + 2 Bathrooms	From \$638

退房清洁

我们的退房清洁服务周到可靠，确保您的房产保持原样，迎接下一位租客。从厨房到浴室，从客厅到卧室，我们细致入微地打理每个区域，力求让房产洁净如新，焕然一新。

无论您是准备迎接新租客的房东，还是希望获得押金的租客，我们的退房清洁服务都细致入微，确保您的房产在租约结束时保持最佳状态

清洁范围

- 卧室衣柜，地板，踢脚线
- 卫生间.马桶.镜子 马桶缝隙.面盆.浴缸.沐浴屏.花洒头
- 洗手盆 台下厨 台上厨 水龙头 墙壁瓷砖 死角 缝隙 等
- 餐厅和客厅 踢脚线 插头 电视机 风扇 餐桌 椅子 等等.
- 单元内 通道, 阳台和阳台门 阳台栏杆 吊扇等



Condo	Price
Studio	\$188 起
一房一卫	\$250 起
两房两卫	\$348 起
三房两卫	\$388 起
四房两卫	\$468 起
五房两卫	\$568 起
大五房两卫	\$638 起

End of Tenancy Cleaning

Our end-of-tenancy cleaning service is thorough and reliable, ensuring that your property is pristine and ready for the next tenant. From the kitchen to the bathroom, living spaces to bedrooms, we tackle all areas with attention to detail, leaving the property spotless and appealing.

Whether you're a landlord preparing for new tenants or a tenant aiming to secure your deposit, our end of tenancy cleaning service is a detailed cleaning service to ensure your property is in the best possible condition at the end of a tenancy agreement.

SERVICE SCOPE OF WORK

- Bedroom wardrobe, floor, skirting
- Bathroom Mirror, Toilet gap, Bathtub, Shower screen, Shower head, Toilet Vanity cabinet, Basin, Faucet, Wall tile, etc.
- Dining room and living room, floor skirting, plug, TV, fan, dining table, chairs, etc.
- In-unit corridors, balconies and balcony doors, balcony railings, ceiling fans, etc.



HDB	Price
HDB 2 Room Flat	From \$255
HDB 3 Room Flat	From \$320
HDB 4 Room Flat	From \$360
HDB 5 Room Flat	From \$420
Above HDB 5 Room Flat (3Gen/Maisonette)	From \$500

退房清洁

我们的退房清洁服务周到可靠，确保您的房产保持原样，迎接下一位租客。从厨房到浴室，从客厅到卧室，我们细致入微地打理每个区域，力求让房产洁净如新，焕然一新。

无论您是准备迎接新租客的房东，还是希望获得押金的租客，我们的退房清洁服务都细致入微，确保您的房产在租约结束时保持最佳状态

清洁范围

- 卧室衣柜，地板，踢脚线
- 卫生间.马桶.镜子 马桶缝隙.面盆.浴缸.沐浴屏.花洒头
- 洗手盆 台下厨 台上厨 水龙头 墙壁瓷砖 死角 缝隙 等
- 餐厅和客厅 踢脚线 插头 电视机 风扇 餐桌 椅子 等等.
- 单元内 通道, 阳台和阳台门 阳台栏杆 吊扇等



JIEMEI
HOUSEKEEPING
洁美清洁公司

HDB	Price
HDB 两房式组屋	\$255 起
HDB 三房式组屋	\$320 起
HDB 四房式组屋	\$360 起
HDB 五房式组屋	\$420 起
大五房式组屋 (公寓式组屋/三代同堂户型)	\$500 起

Residential Intensive Cleaning

Residential Intensive Cleaning Service can be done 3-6 months according to how dust and grease pile up on all areas of the house. It is like spring cleaning done once in a quarter or half a year once. There are more services which is part of add on cleaning services, such as upholstery cleaning, carpet cleaning, degrease oven, etc. Service normally takes about 4hrs – 6hrs

SERVICE SCOPE OF WORK

- Bedroom wardrobe, floor, skirting
- Bathroom Mirror, Toilet gap, Bathtub, Shower screen, Shower head, Toilet Vanity cabinet, Basin, Faucet, Wall tile, etc.
- Dining room and living room, floor skirting, plug, TV, fan, dining table, chairs, etc.
- In-unit corridors, balconies and balcony doors, balcony railings, ceiling fans, etc.



JIEMEI
HOUSEKEEPING
洁美清洁公司

	Price (HDB)	Price (Condo)
Studio	From \$188	From \$238
1 Bedroom + 1 Bathroom	From \$238	From \$288
2 Bedrooms + 2 Bathrooms	From \$288	From \$348
3 Bedrooms + 2 Bathrooms	From \$368	From \$388
4 Bedrooms + 2 Bathrooms	From \$438	From \$468
5 Bedrooms + 2 Bathrooms	From \$538	From \$568
Above 5 Bedrooms + 2 Bathrooms	From \$588	From \$638

家居深度清洁

住宅深度清洁服务可根据房屋各区域灰尘和油脂堆积情况，每3-6个月进行一次。这就像每季度或每半年进行一次的春季大扫除。此外，还有更多服务属于附加清洁服务，例如家具清洁、地毯清洁、烤箱除油等。服务通常需要4-6小时。

清洁范围

- 卧室衣柜，地板，踢脚线
- 卫生间.马桶.镜子 马桶缝隙.面盆.浴缸.沐浴屏.花洒头
- 洗手盆 台下厨 台上厨 水龙头 墙壁瓷砖 死角 缝隙 等
- 餐厅和客厅 踢脚线 插头 电视机 风扇 餐桌 椅子 等等.
- 单元内 通道, 阳台和阳台门 阳台栏杆 吊扇等



JIEMEI
HOUSEKEEPING
洁美清洁公司

	Price (HDB)	Price (Condo)
Studio	From \$188	From \$238
一房一卫	From \$238	From \$288
两房两卫	From \$288	From \$348
三房两卫	From \$368	From \$388
四房两卫	From \$438	From \$468
五房两卫	From \$538	From \$568
大五房两卫	From \$588	From \$638

Post Renovation Cleaning

Post renovation cleaning is the thorough cleaning that takes place after a renovation or construction project in your home. It's like giving your newly transformed space the finishing touch, making it not just look great but also feel clean and comfortable. It's a specialized service that tackles all the cleanup work that follows a renovation, ensuring your newly renovated space is ready to be enjoyed.

SERVICE SCOPE OF WORK

A typical post renovation cleaning service involves a top-to-bottom cleaning approach. This includes cleaning and dusting all surfaces, wiping down walls, baseboards, and light fixtures, it also involve cleaning inside windows, to get rid of any construction smudges or dirt.

Floors are given extra attention, with thorough vacuuming and mopping to ensure they shine. The kitchen and bathrooms are also meticulously cleaned, including the insides of cabinets, appliances, and fixtures. The goal is to remove all traces of construction dust and debris, so your home feels fresh and inviting



JIEMEI
HOUSEKEEPING
洁美清洁公司

	Price (HDB)	Price (Condo)
Studio	From \$188	From \$188
一房一卫	From \$238	From \$288
两房两卫	From \$268	From \$368
三房两卫	From \$328	From \$428
四房两卫	From \$368	From \$488
五房两卫	From \$428	From \$568
大五房两卫	From \$488	From \$628

装修清洁

装修后清洁是指房屋装修或施工结束后进行的彻底清洁。这就像为您焕然一新的空间画龙点睛，不仅使其外观精美，更能营造干净舒适的氛围。

这项专业服务涵盖装修后的所有清洁工作，确保您新装修的空间随时可供您享用。

清洁范围

装修后清洁服务采用自上而下的清洁方法。这包括清洁和除尘所有表面，擦拭墙壁、踢脚线和灯具，还包括清洁窗户，以去除任何建筑污渍或污垢。地板会得到特别的关注，我们会详细的吸尘和拖地，确保地板光亮如新。厨房和浴室也会进行细致清洁，包括橱柜、电器和柜子的内部。目标是清除所有建筑灰尘和碎屑，让您的家感觉清新宜人。



JIEMEI
HOUSEKEEPING
洁美清洁公司

	Price (HDB)	Price (Condo)
Studio	\$188 起	\$238 起
一房一卫	\$238 起	\$288 起
两房两卫	\$288 起	\$348 起
三房两卫	\$368 起	\$388 起
四房两卫	\$438 起	\$468 起
五房两卫	\$538 起	\$568 起
大五房两卫	\$588 起	\$638 起

Other/Add-on 其他/附加服务

- Office Cleaning
- Residential Regular Cleaning Service
- Floor Cleaning
- Mattress Cleaning
- Sofa Cleaning
- Carpet/Rug Cleaning
- Curtains Cleaning
- Steam Cleaning

- 办公室清洁
- 住宅定期清洁服务
- 地板清洁
- 床垫清洁
- 沙发清洁
- 地毯/地垫清洁
- 窗帘清洁
- 蒸汽清洁



JIEMEI
HOUSEKEEPING
洁美清洁公司

**WE MAKE YOUR
HOUSE INTO A
HOME WITH OUR
CLEANING
SERVICES.**

CONTACT US

Email: KateHe2019@gmail.com

Tel: **96575096**



MATTRESS CLEANING 床垫清洗

	1 PC/ 张	2 PC/ 张
TWIN	\$100	\$80
QUEEN	\$268	\$100
KING	\$338	\$120

Mattress Cleaning

Removes dust mites, mold, bacteria, odour and stains

Reduce the chances of falling sick

Keep you free of irritations, allergies and infections



CURTAIN CLEANING 窗帘

	Regular Cleaning 拆洗	Steam Cleaning 高温消毒洗
1 BDR + 1 LR 一房一厅	\$198	\$268
2 BDR + 1 LR 两房一厅	\$268	\$328
3 BDR + 1 LR 三房一厅	\$338	\$388
4 BDR + 1 LR 四房一厅	\$438	\$488

Curtain Cleaning

Prolong the lifespan of your curtains

Removal of dust and harmful allergens

Dangerous microorganisms are eliminated

Keep your curtains smelling fresh

Improved air quality in your home

Contribute to a cleaner home environment



Polishing floors 打磨地板

	Oil-based has odor 油性有异味	Water-based has no odor 水性无气味
1 Room 一个房间	\$400	\$500
2 Rooms 两个房间	\$500	\$600
3 Rooms 三个房间	\$600	\$700
>500Sqft	\$1.5 per Sqft	\$2 per Sqft

SOFA CLEANING 深度高温清洁沙发

Type	Price
1 Seater 单人座	\$60
2 Seater 双人座	\$80
3 Seater 三人座	\$120
4 Seater 四人座	\$140

REGULAR CLEANING 普通清洁

Type	Price
Residential 家居	\$22/ hr (min 3 hr)
Office 办公室	\$1.5/ sqft From \$1380/mth

